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RATALAJIRYHMÄ, SPEEDWAYN SARJAKOKOUS 2/2017 
TAMPERE 18.11.2017 KLO 12.00, ABC TEIVO 
 
LÄSNÄ LAJIRYHMÄSTÄ: Tomi Reima (TR), Mika Laukkanen (ML), Petteri Pohjola (PP) 
 
LÄSNÄ KERHOISTA: 
Rami Setälä/Petteri Koivunen/Jere Lehtonen PMK, Timo Palmi/Mauri Palmi/Antti Jutila 
SeMK, Erkki Salonen ja Marko Hyyryläinen HyMK, Aki-Pekka Mustonen/Sakari 
Häyrinen/Aarne Mustonen VRT, Harri Heikkilä FMS, Matti Pöysä ja Jalo Säyriö KMMK, 
Matias Hirsimäki (tiedotusvastaava), Jyri Palomäki (lajivalmentaja), SeMK edusti 
Haapajärven Moottorikerhoa valtakirjalla. 
 
PÖYTÄKIRJA 

1. Speedwayn SM-liiga 2017 
Kausi 2017 oli jo aiemmin käsitelty sähköpostilla siihen osallistuneiden joukkueiden kesken ja 
sarjataulukko ja keskiarvot hyväksytty. Lisäksi kautta oli puitu syksyn lajipäivillä. Kuluneesta 
kaudesta ei syntynyt keskustelua. 
 

2. Speedwayn SM-liiga 2018 
Kokoukseen tultaessa pöydällä oli useampi erilainen malli sarjan läpiviennistä tulevalla 
kaudella. VRT/SeMK/HjMK oli lähestynyt lajiryhmää omalla ehdotuksellaan, johon lajiryhmä 
oli vastannut jo ennen kokousta. Lisäksi lajiryhmä oli etsinyt itsekin erilaisia ratkaisumalleja 
sarjan toteuttamiseksi tulevalla kaudella. 
 
Keskustelun edetessä liittyen joukkueen kokoonpanon suuruuteen sarjassa ja otteluissa 
eräkohtaiseen joukkuemäärään päästiin tilanteeseen, jossa pystyttiin toteamaan, etteivät ne 
tule olemaan kynnyskysymys. Sen sijaan kauden aikana ajettavasta ottelumäärästä ei päästy 
yhteisymmärrykseen. 
 
Koska kokouksessa ei päästy yhteisymmärrykseen tulevan kauden ajoformaatista, jäi asia 
lajiryhmän syliin. Lajiryhmä tulee pikapuoliin esittämään kerhoille SM-liigan ajoformaattia 
kaudelle 2018, johon ilmoittautuminen päättyy sääntökirjan mukaisesti 15. joulukuuta 
kuluvaa vuotta. Sen jälkeen tilanne arvioidaan uudelleen. 
 
Puheenjohtaja PP päätti kokouksen kello 13.45 
 
Tomi Reima  Petteri Pohjola 
lajipäällikkö  Sarjavalvoja 

PJ + sihteeri 


